
Från: Välfärd Gävle - Socialtjänst Gävle (e-post) <Socialtjanst@gavle.se>
Till: "Platina-SON (e-post)" <platina-son@gavle.se>
Ärende: VB: Frågor för diarieföring
Datum: 2019-10-08 09:02:53

Från: Ewamarja Andersson <ewamarja@gmail.com>
Skickat: tisdag, oktober 1, 2019 10:45 em
Till: Öberg, Lars
Ämne: Fwd: Frågor

Hej,
Här kommer mina frågor enligt överenskommelse på nämnden i dag 1/10-19.

Hur ser vi att utvecklingsarbetet med återföreningen av placerade barn löper framåt och hur
går det i hemtagningen ? Hur många barn har återförenats med sitt nätverk under året ?

Under de senaste åren har Gävle kommun mottagit statliga medel gällande gruppen
Ensamkommande barn. I en IOP samverkan med bland andra frälsningsarmén har
samverkansavtal ingåtts om boendeplatser vid bland annat Rörberg koloni.
Under 2019 har nya avtal skrivits, hur ser avtalen ut ?
Hur bor i dag de ungdomar som befinner sig i Gävle enligt gymnasielagen. Hur många Ekb
utan permanent uppehållstillstånd och finns inom socialtjänst Gävle enligt gymnasielagen ?
Hur ser situationen ut för de som ej får uppehållstillstånd och avslag tredje gången, och har
socialtjänst Gävle kontakt med dessa ?

Vänligen
EvaMarja Andersson Moderaterna
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